
Aan de leden van de Gemeenteraad 
Alphen aan den Rijn

Hazerswoude- Rijndijk, 22 mei 2023

Betr.: onderhoud Da Costasingel Hazerswoude - Rijndijk

Beste leden van de gemeenteraad van Alphen aan den Rijn,

In de winkelstraat van Hazerswoude-Rijndijk ligt een ‘verouderd’ openbaar groen, onderdeel van de Da Costasingel. 
De vervanging van dit openbaar groen staat op de planning voor dit jaar.

Omdat er binnen de kern Hazerswoude-Rijndijk eigenlijk geen echt park te vinden is, zoals in andere kernen wel, leek 
het ons een goed idee om het onderhoud aan te grijpen voor een breder plan: een groene long voor Hazerswoude-
Rijndijk, mooi in het centrum. De long zou dan bestaan uit de groenstrook aan de Da Costasingel en doorlopen via de 
fiets- en wandelstrook langs de sportschool en De Herbergier (= achter het voormalige gemeentehuis van Rijnwoude 
langs) naar het plantsoen in de Bilderdijklaan, waarin het oorlogsmonument is gevestigd. Behalve een aanwinst voor 
de biodiversiteit is ‘de long’ ook een mooie ontmoetingsplek voor wandelaars en winkelend publiek. De mensen 
kunnen er de natuur ervaren en genieten van de sprankelende fontein.

We hebben een mooi plan ontworpen -als voorstel- en dit plan tijdens een bezoek op locatie besproken met 
wethouder Relus Breeuwsma en gebiedsadviseur Patrick Dongelmans. Beiden vonden de voorgelegde plannen een 
goed idee, maar konden nog geen toezeggingen doen. Eerst moesten er zaken worden uitgezocht en er zou worden 
bekeken wat er eventueel mogelijk zou zijn. 

Ook hebben we als werkgroep een inloopavond georganiseerd in dorpshuis De Som, om inwoners van Hazerswoude-
Rijndijk te vragen wat zij van het plan vonden. De aanwezigen vonden het een goed idee en kwamen met 
aanvullingen, die we vervolgens hebben geïnventariseerd.

Daarna hoorden we niets meer, ondanks de inspanningen van de gebiedsadviseur om de zaak weer aan te kaarten. 
Uiteindelijk kwam er een zeer kort antwoord namens de wethouder: nee geen geld.

We zijn als werkgroep natuurlijk zeer teleurgesteld en zien dit korte nee geen geld als een gemiste kans om ons 
dorpshart wat gezelliger en groener te maken, als je er toch aan de slag moet. 

Wij vragen ons nu af: is er ook een plan B? Misschien was ons plan te duur, maar wat is er wel mogelijk? 

Als werkgroep streven wij naar een groener Hazerswoude Rijndijk met aandacht voor de biodiversiteit.   Daarnaast 
staat ook de winkeliersvereniging achter dit voorstel. Bovendien gaan zowel de herijking van de visie op Retail als de 
gesprekken met de portefeuillehouder ondernemers en horeca ervanuit  dat opwaardering van het groen rond de Da 
Costasingel essentieel is waar het gaat om het opwaarderen van het winkelgebied en de vitaliteit van de 
winkels/kleine ondernemers 

Wij hopen dat het groot onderhoud aan de Da Costasingel meer kan zijn dan nieuw gras en nieuwe tegels en roepen 
de gemeente op om ons als inwoners te betrekken bij het realiseren van de plannen

Met vriendelijke groet, 

Werkgroep Groen

Onderdeel van Dorpsoverleg Hazerswoude-Rijndijk Oost

CC College van burgemeester en wethouders


